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ROOS VERMEIJ (PVDA)

‘HALLELUJA,  
WE GAAN  
LEKKER  
FLEXEN’

‘De voormalige Caballero-fabriek  

in Den Haag is een broedplaats van 

nieuwe bedrijvigheid, heel anders  

dan het Den Haag van het Binnenhof 

en de instellingen.’

Werkgever of werknemer? 
‘Werknemer, want die maakt 
deel uit van de grootste 
groep. En die verdient in deze 
tijd van flex alle aandacht. 
Bovendien is een werkgever 
ook een soort werknemer:  
je doet het toch met elkaar  
in het bedrijf.’

Nederland of Europa? 
‘Nederland. We hebben  
veel aan Europa te danken, 
maar als ik thuiskom na een 
Europese dienstreis besef ik 
weer hoe groot onze invloed 
is in Europa en hoe goed 
geregeld het bij ons is.  
Er mag meer liefde voor 
Nederland komen.’
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hoe het nu gaat met het aantal topvrouwen, 

moeten we het misschien eens proberen met 

een quotum. Ik weet niet hoe je die mannen-

bolwerken anders moet doorbreken. De raad 

van bestuur van ABN AMRO wordt gereorgani-

seerd en precies de functie van de enige vrouw 

verdwijnt: dat schiet ook niet op.’ 

Uit de politiek
‘Nee, ik ga niet weg omdat het slecht in de pei-

lingen gaat met de PvdA. Ik heb in de tien jaar 

in de Kamer ook de mindere periodes van de 

partij meegemaakt, en ga mijn best doen om 

bij de verkiezingen een goed resultaat te 

halen. Ik ben geen wegloper en blijf PvdA’er.’

‘Het is gewoon tijd om op een andere plek 

actief te zijn. Dat kan ook een klus zijn, het 

oplossen van een vraagstuk. Bijvoorbeeld op 

het vlak van sociale zaken, want daar ligt 

mijn hart. Ik heb weer zin om met een team, 

elkaar versterkend, aan een concreet resul-

taat te werken.’

Trots op
‘Als de verhoging van het minimumjeugd-

loon, waar ik de VVD in mee heb gekregen, 

wordt aangenomen door de Kamer, laat dat 

zien wat je samen met andere partijen kunt 

bereiken. Het is een historische stap, aange-

zien er sinds de jaren zeventig niets meer is 

veranderd aan dat jeugdloon.’

Niet missen
‘In de politiek is veel ruis op de lijn, geklets 

over elkaar. Haagse bezigheidstherapie. Dat ga 

ik echt niet missen. Ik ben wel een politiek 

dier, maar ook pragmatisch.’ 
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In de politiek
‘Mijn vader zei dat ik niet het onderwijs of de 

politiek – te zwaar – in moest gaan. Maar ik 

was altijd aan het discussiëren thuis en op 

school, en zag de politiek als een manier om 

mijn idealen te verwezenlijken.’

‘Na diverse partijpolitieke functies kwam ik in 

het managementteam van Translink Systems, 

een joint venture voor de invoering van de OV-

chipkaart. Dat werk – concreet product, jong 

team, niet praten maar doen – beviel erg goed. 

Maar toen het Kamerlidmaatschap langs-

kwam, zag ik dat toch als een unieke kans.’

Ondernemerschap
‘Ik kom uit een onderwijsgezin, maar mijn 

man is ondernemer. Zijn ervaringen kan ik 

inbrengen in de politiek. Het bedrijfsleven is 

de plek waar het geld wordt verdiend, dat zien 

politici te weinig. Ondernemers nemen risi-

co’s en doen hun stinkende best. In Den Haag 

wordt nog wel eens gedacht dat politici de 

enigen met een maatschappelijk verant-

woorde blik zijn, maar werkgevers denken 

daar ook en steeds vaker over na.’

Werknemersbelang
‘Werkgevers zijn voor mij niet de tegenpartij. 

Sommigen maken er een potje van door te 

concurreren op de factor arbeid, maar ik zie 

werkgevers ook worstelen met het vraagstuk 

van vast versus flex. Ze willen wel mensen in 

vaste dienst nemen, maar weten niet hoe het 

bedrijf er over vijf jaar voorstaat. Tegelijkertijd 

is het ook niet goed om zzp’ers in grote onze-

kerheid te laten verkeren, zonder pensioenop-

bouw bijvoorbeeld. Het is in elk geval niet: 

halleluja, we gaan met z’n allen lekker flexen.’

Topvrouwen
‘In de Kamer houd ik mij niet intensief met 

emancipatie bezig, maar ik heb wel vrouwen-

geschiedenis gestudeerd. Ik ben meer van de 

verleiding dan van de stok. Maar als je kijkt 

‘Halleluja flexen? Echt niet’, zegt Roos Vermeij. ‘Ik zie 
ondernemers worstelen met het vraagstuk vast versus 
flex.’ Wat heeft dit PvdA-Kamerlid met ondernemers 
en het bedrijfsleven? Roos Vermeij langs de meetlat.


